
Resume nr. 000132R 
 
 

Resume af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen  
Vejlgården den 31. marts 2025 

 
Dagsorden:  

1. Sidste referat 
2. Konstituering af bestyrelse 
3. Overdragelse af regnskab mv. 
4. Forårsinfo 
5. Nedklassificering 
6. Hjemmeside/Mailløsning 
7. Cykelsti langs Bredgade 
8. Hjertestarter 
9. Evt., herunder næste møde 

 
Ad. 1 Sidste referat 
 
Godkendt 
 
Ad. 2 Konstituering af bestyrelse 
 
Den nuværende kasserer, meddelte at han fratræder bestyrelsen, da han fraflytter grundejerforeningen. Det 
betyder at 1. Suppleant indtræder i bestyrelsen pr. dags dato. 
 
Bestyrelsen konstituerede sig således: 
Formand:   Anders Aagaard Poulsen 
Kasserer:  Lasse Kruhl Gunvig 
Sekretær:  Peter Rugaard 
Bestyrelsesmedlem: Henrik Strandgaard 
Bestyrelsesmedlem: Simon Phillipsen 
Suppleant:  Annette Nørgaard 
 
Ad. 3 Overdragelse af regnskab 
På grund af den tidligere kasserers udtrædelse af bestyrelsen er det nødvendigt med en overdragelse af 
regnskabsopgaver til den nye kasserer. Afgående og ny kasserer aftaler et møde, hvor det praktiske 
gennemgås og overdrages. 
 
Ad. 4 Forårsinformation 
Indholdet og datoer blev gennemgået og aftalt. Den redigerede info lægges på hjemmesiden. 
 
Vi overvejer at udsende mail til grundejerne når tiden for legepladsdagen nærmer sig, så flest mulig får 
mulighed for at deltage.  
 
Ad. 5 Nedklassificering 
En verserende over kommunens opdeling af stamvej Nyløkkevej på tværs af tinglysning af 
grundejerforeningens område var blevet afvist med ”Ikke parthaver”, hvilket er Vejdirektoratets tolkning, da 
der ikke findes fortilfælde af problemstillingen. Yderligere klagemuligheder henvises til domstolene. 
Formandens klage på grundejerforeningens vegne er taget til efterretning og rabatten langs Nyløkkevej 
behandles, så den fremover kan klippes med en almindelig plæneklipper. 
 
Formanden har fået overslagspriser på nye slidlag til hhv. Eghovedvej (211,000 kr + moms) og Nyløkkevej 
(218.000 kr + moms). Priserne er i nutidskroner. Det er formentlig først efter 40 – 50 år at det bliver aktuelt. 
 



Resume nr. 000132R 
 
 

Aftaleudkast til samarbejdsaftale mellem grundejerforeningen, private grundejere og kommunen udarbejdes 
på et senere bestyrelsesmøde. For nuværende tænkes der alene på en driftsaftale og ikke en opsparing til 
asfalt. 
 
 
Ad. 6 Hjemmeside/mailløsning 
Webmaster administrerer fortsat. 
Vi skal kigge ind i en integreret mailløsning til hjemmesiden, så vi kan 

- Udsende masseforsendelser 
- Få mailadresser til bestyrelsesfunktioner (formand, kasserer o.s.v.) 

 
Der undersøges muligheder og alternativer, samt prissætning. 
 
Ad. 7 Cykelsti langs Bredgade 
Formanden har endnu ikke fået et tilbud fra Aahus Kommune på overtagelse af det nødvendige grundstykke. 
Frasalg skal, hvis vi skal overdrage grundstykket, behandles på en ekstraordinær generalforsamling, hvortil 
vi har bedt om, at kommunen dækker omkostningerne. 
 
Vi gør ikke mere, før vi har hørt fra Kommunen. 
 
Ad. 8 Hjertestarter 
Forslag fra generalforsamling behandles og muligheder undersøges for både placering og finansiering. 
Bestyrelsen udarbejder et oplæg til muligheder. 
 
Ad. 9 Eventuelt, herunder næste møde 
Mandag den 19. maj kl. 19.30. 
 
 
 
 


